
Kakšni so ukrepi proti
črnograditeljem?

Že na lanski majski občinski skupščini je ddegacija
krajevne skupnosti Rakova jelša postavila vprašanje. kaj
bo doletelo čraograditelje, ki sprejetemu zazidalnemu na-
črtu navkljub na območju le krajevne skupnosti še vedno
zidajo brez gradbene dokumentaeije, torej na črno.

V imenu urbanistične inšpekcije odgovarja na vprašanje
Jelena Perhavec. Na pobudo inšpekcije je bil v KS Rakova
jelša sestanek prav zaradi odgovora na gornje delegatsko
vpra^anje. Urbanistična inšpekcija je povedala. da so v
zadnjih treh letih na območju krajevne skupnosti našteli 37
novih črnih gradenj, pri čemer pa je treba upoštevati, da so
v tej številki vključene tudi vse ograje, lope...

Vse črne gradnje, razen ene, so za zdaj pustili. Sicer pa so
se inšpektorji in krajevna skupnost dogovorili, da bo obči-
na pospešila postopek razlaščanja zemljišč javnih površin
ter poskrbela za namestitev opozorilnih tabel o predvideni
rabi zemljišč. Poleg tega bodo inšpektorji vsako novo črno
gradnjo prijavili temeljnemu javnemu tožilstvu, krajevna
skupnost in inšpektorji pa bodo v zvezi s črnimi gradnjami
šc tesneje sodelovali.


